



### 1. What is the maximum amount I can earn from this promotion?

Maximum of AED 500 cap per person as long as the overall limit for the campaign is not reached (from 1st Oct to 30th Nov). With effect from 1st Dec, the cap will be increased to AED 1,000 per person as long as the overall limit for the campaign is not reached.

### 2. How long is the offer valid?

The offer is valid until 31<sup>st</sup> December 2024 or when the overall campaign cap is exhausted.

### 3. Are payments made through wallets (Apple Pay, Samsung Pay or others) eligible for this promotion?

No, transactions through wallets (Apple Pay, Samsung Pay or others) are not eligible for this promotion.

### 4. Which transactions are eligible for this promotion?

Between 1st Oct to 30th Nov, promotion is only limited to Green Fees and Academy transactions. With effect from 1st Dec 2024, promotion is applicable for payment transactions done on the Viya mobile app.

### 5. What payments are eligible for this offer?

This offer is applicable for all purchase transactions done through the Viya app, using select Emirates NBD cards.

### 1- ما هو الحد الأقصى للمبلغ الذي يمكنني كسبه من هذا العرض الترويجي؟

سيحصل كل عميل على 500 درهم كحد أقصى طالما لم يتم تجاوز الحد الأقصى للمبلغ الإجمالي المحجوز للعرض الترويجي خلال فترة العرض (من 1 أكتوبر إلى 30 نوفمبر). واعتبارًا من تاريخ 1 ديسمبر، سيتم رفع الحد الأقصى ليصبح 1,000 درهم لكل عميل طالما لم يتم تجاوز الحد الأقصى للمبلغ الإجمالي المحجوز للعرض الترويجي.

### 2- ما هي مدة صلاحية العرض؟

يسري العرض لغاية 31 ديسمبر 2024 أو عند استنفاد الحد الأقصى الإجمالي للحملة.

### 3- هل المدفوعات التي تتم من خلال المحافظ الرقمية ("أبل باي - Apple Pay" أو "سامسونغ باي - Samsung Pay" أو المحافظ الأخرى) مؤهلة لهذا العرض الترويجي؟

لا، المعاملات التي تتم من خلال المحافظ الرقمية ("أبل باي - Apple Pay" أو "سامسونغ باي - Samsung Pay" أو المحافظ الأخرى) غير مؤهلة لهذا العرض الترويجي.

### 4- ما هي المعاملات المؤهلة لهذا العرض الترويجي؟

خلال الفترة التي تبدأ من 1 أكتوبر حتى 30 نوفمبر، سيقصر العرض الترويجي على المعاملات المنفذة فقط بشكل دفع لرسوم الملاعب وبشكل دفعات للخدمات التي تقدمها الأكاديمية. واعتبارًا من تاريخ 1 ديسمبر 2024، سيطبق العرض الترويجي على معاملات الدفع المنفذة من خلال تطبيق Viya للهاتف المتحرك.

### 5- ما هي المدفوعات المؤهلة لهذا العرض؟

يسري هذا العرض على جميع معاملات الشراء المنفذة من خلال تطبيق Viya وباستخدام بطاقات مختارة من بنك الإمارات دبي الوطني.